
Acta	  de	  la	  reunió	  -‐	  AMPA	  EL	  GEGANT	  DEL	  REC	  -‐	  Assemblea	  General	  
	  
Núm.	  de	  la	  sessió:	  2/2013-‐2014	  
	  
Data:	  17/10/2013	  
	  
Horari:	  17:00h	  	  
	  
Lloc:	  CEIP	  El	  Gegant	  del	  Rec,	  aula	  d’informàtica	  
	  
Assistents:	  
President,	  secretària,	  membres	  de	  les	  comissions	  delegades	  i	  pares	  d’alumnes.	  
	  
 
Ordre	  del	  dia	  
	  
1.-‐	  Balanç	  curs	  2012-‐2013	  
2.-‐	  Situació	  escola	  nova	  
3.-‐	  LOMCE	  
4.-‐	  Consell	  Escolar	  
5.-‐	  Comissions	  
6.-‐Com	  podem	  participar	  els	  pares	  i	  mares	  en	  la	  línea	  pedagògica	  del	  centre	  escolar?	  
	  
1.-‐	   	  Comencem	  explicant	   que	   aquest	   curs	   no	   podrem	   comptar	   amb	   la	   subvenció	   de	  
l’ajuntament	  perquè	  la	  convocatòria	  va	  arribar	  al	  juliiol	  i	  fins	  el	  12	  de	  setembre	  no	  ho	  
vam	  veure,	  i	  ja	  s’havia	  acabat	  el	  plaç.	  Acordem	  que	  Carme	  fortià	  serà	  l’encarregada	  de	  
mirar	  la	  bústia	  perquè	  no	  ens	  torni	  a	  passar	  res	  similar.	  
	  
Els	   ingressos-‐despeses	  del	  curs	  12-‐13	  han	  estat	  molt	  ajustats	   i	   finalment	  no	  es	  podrà	  
abaratir	  l’hora	  d’acollida,	  si	  més	  no	  durant	  el	  primer	  i	  segon	  trimestre	  del	  curs	  13-‐14.	  
	  
Sant	  jordi	  va	  representar	  un	  gran	  ingrés	  de	  diners	  gràcies	  a	  la	  venta	  del	  llibre	  de	  martí	  
Artalejo,	  no	  es	  preveu	  que	  per	  aquest	  curs	  tinguem	  un	  ingrés	  tan	  gran.	  
	  
Les	   extraescolars	   solen	   tenir	   pèrdues	   sobretot	   en	   piscina	   i	   acollida:	   l’AMPA	   ha	  
subvencionat	   les	   extraescolars	   perquè	   es	   consideren	   importants	   i	   a	   més	   s’ha	  
augmentat	  l’iva	  un	  21%	  i	  no	  hem	  apujat	  presu.	  
	  
3er	  i	  4art	  de	  primària	  volen	  començar	  anant	  una	  nit	  de	  colònies,	  això	  es	  faria	  cada	  dos	  
anys.	  Aquestes	  colònies	  valdran	  uns	  35€,	  l’ampa	  creu	  que	  tothom	  hi	  ha	  de	  poder	  anar.	  
Mª	  jose´parlarà	  amb	  la	  mestra	  encarregada	  de	  l’activitat	  per	  valorar	  que	  es	  pot	  fer	  si	  hi	  
ha	  molta	  gent	  que	  no	  hi	  pot	  anar.	  
	  
2.-‐	  No	   tenim	   rsposta	   	   ni	   de	   l’ajuntament	   ni	   de	   la	   generalitat	   a	   més	   s’ha	   canviat	   el	  
responsable	   de	   serveis	   i	   la	   UdG	   està	   en	   procés	   de	   canviar	   el	   rector,	   proposem	   fer	  
alguna	  acció	  reinvidicativa	  al	  solar	  on	  s’ha	  de	  fer	  l’escola	  nova	  
	  



3.-‐	  El	  tema	  de	  la	  LOMCE	  i	  la	  repercussió	  de	  la	  mateixa,	  ja	  no	  és	  un	  tema	  laboral,	  sino	  de	  
família	  i	  model	  d’escola,	  el	  24/10	  faran	  vaga	  el	  col.lectiu	  de	  mestres	  i	  es	  convoca	  	  a	  les	  
famílies	   el	   mateix	   dia	   24	   davant	   dels	   ajuntaments	   per	   deixar	   constància	   del	   nostre	  
suport	  a	  l’assemblea	  groga	  (	  representants	  d’escoles	  bressol,	  ampa	  i	  estudiants).	  Si	  es	  
pot	  anar-‐hi	  de	  color	  groc.	  
	  
4.-‐	  Atès	   que	   hi	   ha	   diversos	   pares	   i	  mares	   que	   assisteixen	   a	   les	   reunions	   del	   consell	  
escolar	  es	  demanarà	  que	  passin	   la	   informació	  tractada	  en	   les	   reunions	  d’ampa	   i	   sino	  
per	   escrit	   via	   mail.	   Actualment	   no	   tenim	   informació	   de	   les	   reunions	   dutes	   a	   terme	  
durant	  els	  mesos	  d’octubre	  2012,	  febrer	  i	  maig	  2013.	  
	  
5.-‐	  Comissions:	  
Extraescolars:	  	  
anglès	  (	  3	  grups)	  
Tetare	  (	  8-‐9	  nens)	  
Ipad	  (	  no	  es	  farà	  per	  manca	  de	  quorum)	  
Balles	  (	  tampoc	  es	  farà)	  
Acollida	  (	  han	  augmentat	  el	  nombre	  d’infants	  eventuals)	  
Comissió	  festes:	  	  
demana	  que	  la	  gent	  s’impliqui	  més	  perquè	  costa	  decidir	  i	  organitzar	  temes	  amb	  la	  poca	  
assisteència	  que	  hem	  tingut	  fins	  ara.	  
Menjador:	   Hem	   informat	   al	   consell	   comarcal	   de	   les	   incidències	   que	   inicialment	   ha	  
tingut	  el	  menjador.	  
Ara	  hi	  ha	  5	  monitoris	  i	  1	  es	  queda	  a	  la	  cuina.	  
Tornen	  a	  fer	  2	  torns:	  infantil+primer	  //	  de	  2n	  a	  6è	  (	  hi	  ha	  72	  infants	  a	  menjador)	  
Sortides:	  20/10:	  castanyada,	  2/11	  :	  sopar	  pares	  i	  mares	  
Tallers	  de	  famílies:	  a	  la	  propera	  reunió	  presentaran	  una	  proposta	  d’activitats	  
	  
Eli	   interarà	   fer	   un	  pressupost	   provisional	   amb	   les	   dades	  que	   tenim	  per	   tal	   que	   cada	  
comissió	  pugui	  comptar	  amb	  uns	  diners	  d’aquesta	  manera	  es	  pot	  preveure	  millor	  què	  
podem	  gastar	  i	  què	  no.	  
LA	  comissió	  de	  festes	  considera	  que	  necessita	  uns	  2000€	  
	  
6.-‐	   Comencem	   a	   debatre	   una	  mica	   el	   tema	   per	   poder	   arribar	   a	   un	   consens	   del	   que	  
considerem	  línea	  pedagògica,	  quan	  comencem	  a	  posar	  exemples,	  es	  comunica	  que	  és	  
molt	  probable	  que	  alguns	  temes	  sorgeixin	  a	  la	  reunió	  del	  consell	  escolar,	  donat	  que	  no	  
tenim	   informació	  del	  contingut	   i	   resultat	  de	   les	   reunions	  acordem	  demanar	  còpia	  de	  
les	  actes	  a	  la	  virgínia	  o	  secretària	  de	  l’escola.	  
	  
	  
	  
	  
Donem	  per	  acabada	  la	  reunió	  a	  les	  18.30	  (	  no	  havent	  avaluat	  si	  era	  millor	  el	  nou	  horari	  
o	  no)	  


